
Fra: Atle Dingen 
Sendt: 13. november 2015 09:59 
Til: Benjamin Stephen Hicks 
Kopi: Arne Helgesen; Arne Eikefet 
Emne: Westland Hotell 
 
Hei! 
 
Når det gjeld Westland hotell med planlagt utviding, var eg med på eit møte med Plan og Hotellets eigar i 
mars i år. 
Der diskuterte vi dagens situasjon og framtidigt behov ved eventuell utviding av hotellet. Vi diskuterte 
flytting ny brannkum og det vart også snakka om ein tomt øst for hotellet som kanskje skulle brukast. 
Der ligg det i dag eit knutepunkt for vatn inne i tomta. 
Eg ser ikkje nokon problem med tiltaket frå vår side, men vi burde hatt eit møte med utbyggar samt 
utførande entreprenør slik at vi blir orientert om kva dei ser før seg blir berørt i området. 
Då kan vi ligga ein plan for vassforsyninga i området. 
 

 
 
Mvh Atle Dingen 
Ass. Einingsleiar Teknisk drift, Lindås kommune 
56 37 56 85  

46 80 80 34  
atle.dingen@lindas.kommune.no 
P Tenk på miljøet - må du skrive ut denne e-posten?  
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